

شركة المحار القابضة تعلن عن نتائجها المالية لعام 2025

- الإيرادات: 924.6 مليون ريال قطري، بزيادة تقارب 16% مقارنة بـ 800.4 مليون ريال قطري في السنة المالية 2024
- صافي الربح: 47.3 مليون ريال قطري، بزيادة تقارب 34% مقارنة بـ 35.2 مليون ريال قطري في السنة المالية 2024
- هامش صافي الربح: 5.1% في السنة المالية 2025
- صافي الربح العائد لمساهمي الشركة الأم: 47.1 مليون ريال قطري، بارتفاع نسبته 24% مقارنة بـ 38.1 مليون ريال قطري في السنة المالية 2024
- ربحية السهم: 0.23 ريال قطري، بزيادة نسبتها 28% مقارنة بـ 0.18 ريال قطري في السنة المالية 2024، ما يعكس تعزيز القيمة للمساهمين

الدوحة، قطر، 12 فبراير 2026 – أعلنت شركة المحار القابضة ش.م.ع.ق. ("المحار" أو "الشركة")، إحدى الشركات الرائدة في تقديم الخدمات والمنتجات المتخصصة لقطاعات الطاقة والبنية التحتية في دولة قطر، عن نتائجها المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 (السنة المالية 2025).

سجلت شركة المحار القابضة إيرادات بقيمة 924.6 مليون ريال قطري خلال عام 2025، بزيادة نسبتها 15.5% مقارنة بالعام السابق، مدفوعة بالأداء القوي عبر قطاعات الأعمال الرئيسية. واستمرت مبيعات المعدات وقطع الغيار كمساهم رئيسي في الإيرادات، حيث شكلت نسبة 80.3% من إجمالي الإيرادات، تلتها إيرادات الخدمات بنسبة 13.8%， ثم إيرادات تأجير المعدات بنسبة 5.9%. وعلى مستوى القطاعات، ساهم قطاع الطاقة، بقيادة شركة تكنولوجيا البترول ذ.م.م. ("بتروتك") والشركات التابعة لها، بنسبة تقارب 85.1% من إجمالي الإيرادات، في حين شكل قطاع البنية التحتية – والذي يشمل الشركة القطرية للحام وتجهيز الحديد (كيوفاب)، وشركة كوبوب لإدارة المياه، وشركة المحار الكويت، وشركة يوروبيان إكويمنت – ما نسبته 14.9%. وتعكس الزيادة في إيرادات قطاع البنية التحتية استمرار تركيز الشركة على مشاريع البنية التحتية المرتبطة بقطاع الطاقة، مع تقليل الاعتماد على أنشطة الإنشاءات المدنية العامة.

بلغ صافي ربح شركة المحار القابضة 47.3 مليون ريال قطري خلال عام 2025، مقارنة بـ 35.2 مليون ريال قطري في عام 2024، ما يمثل نمواً بنسبة 34.3%. كما تحسن هامش صافي الربح ليصل إلى 5.1% مقارنة بـ 4.4% في العام السابق، مدفوعاً بمواصلة تحقيق كفاءات تشغيلية واعتماد نهج منضبط في إدارة التكاليف. كما ارتفع صافي الربح العائد لمساهمي الشركة الأم بنسبة 23.6% ليبلغ 47.1 مليون

ريال قطري، مدفوعاً بشكل رئيسي بارتفاع مبيعات المعدات وقطع الغيار، والمساهمة القوية من الشركات التابعة في قطاعي الطاقة والبنية التحتية، إلى جانب نمو الإيرادات الأخرى.

وقد حافظت الشركة على مركز مالي قوي، حيث ارتفع إجمالي الأصول إلى 651.9 مليون ريال قطري كما في 31 ديسمبر 2025، مقارنةً بـ 630.5 مليون ريال قطري كما في 31 ديسمبر 2024. ورغم الزيادة في إجمالي الأصول، انخفضت الديون المدينة والمستحقات الأخرى إلى 234.9 مليون ريال قطري مقارنةً بـ 282.0 مليون ريال قطري في نهاية عام 2024، ما يعكس نهجاً منضبطاً في تحصيل المستحقات وإدارة التدفقات النقدية. كما ارتفعت الأرصدة النقدية والودائع قصيرة الأجل إلى 103.1 مليون ريال قطري كما في 31 ديسمبر 2025، بما يعزز المرونة المالية للشركة وقدرتها على دعم خططها التشغيلية والاستثمارية. في المقابل، ارتفع إجمالي الالتزامات إلى 280.0 مليون ريال قطري، ويعزى ذلك بشكل رئيسي إلى زيادة الديون الدائنة والمستحقات الأخرى، مدفوعة بترتيبات موافية مع الموردين والمعاقدين.

أتمت شركة المحار القابضة خلال عام 2025 عمليتين استراتيجيتين تهدفان إلى تعزيز منصة خدماتها الصناعية. ومن خلال شركتها التابعة "بترولتك"، استحوذت الشركة على حصة بنسبة 90% في شركة جلف أوتوميشن سистем ذ.م.م، وهي شركة متخصصة في الأتمتة الصناعية وأنظمة التحكم ، مما يعزز قدراتها في مجال تكامل الأنظمة ويدعم استراتيجيتها الأوسع في قطاعي النفط والغاز والبنية التحتية. وفي موازاة ذلك ، أتمت الشركة التابعة للمحار والمملوكة لها بالكامل "كيوفاب" عملية الاستحواذ على الحصة المتبقية البالغة 64% في شركة يوروبيان إكوبمنت ذ.م.م، لترتفع ملكيتها إلى 100%. وتأتي هذه الخطوة في إطار سعي الشركة إلى تحقيق السيطرة الكاملة وتبسيط هيكل المجموعة وتعزيز التكامل التشغيلي عبر أنشطة توزيع المعدات. وتعكس هذه التطورات تركيز شركة المحار المستمر على تنفيذ أولوياتها الاستراتيجية وتوسيع حضورها في القطاعات الصناعية ذات القيمة العالية في السوق القطري. كما أعلن مجلس إدارة الشركة في ديسمبر 2025 عن الموافقة على المضي قدماً في دراسة البيع المحتمل لحصة الشركة في شركة المحار الكويتية للمعدات والآليات الخفيفة والثقيلة ذ.م.م ("المحار الكويتية"). ويأتي ذلك في أعقاب إعادة تنظيم بعض جوانب عمليات الشركة في دولة الكويت، حيث تم توحيد الأنشطة التشغيلية التي كانت تدار سابقاً من خلال "المحار الكويتية" تحت مظلة "بترولتك الكويت" والتي تمثل إحدى المنصات التشغيلية للشركة في السوق الكويتي. وبناءً عليه، لن تقوم "المحار الكويتية" بممارسة أنشطة تشغيلية بعد إتمام الصفقة، ويُعد نطاق الصفقة المقترحة محدوداً من حيث الأثر التشغيلي.

وفي تعليقه على النتائج، قال السيد فهد الفردان، رئيس مجلس إدارة شركة المحار القابضة: "تعكس نتائجنا السنوية لعام 2025 قوة منصتنا التشغيلية والانضباط المستمر في تنفيذ استراتيجيتنا طويلاً الأجل. خلال العام، أثمن استمرار النشاط في قطاعي الطاقة والصناعة في دولة قطر في دعم الطلب على حلولنا وخدماتنا المتخصصة، مما أثمن في تحقيق أداء قوي على مستوى المجموعة. وقد ركزنا خلال عام 2025 على تعزيز الكفاءة التشغيلية ودمج الاستحواذات الاستراتيجية التي أتممناها مؤخراً، بما يعزز التكامل بين شركاتنا التابعة ويدعم مكانتنا التنافسية في السوق. وأسهمت هذه المبادرات في توسيع قدراتنا التشغيلية وتحسين مستوى التنسيق عبر شركة المحار القابضة وشركاتها التابعة. ومع تطلعنا إلى عام 2026، فإننا نمضي قدماً برؤية واضحة ونهج منضبط، مع التزام راسخ

بالتميز التشغيلي، وتحصيص رأس المال بكفاءة، وتحقيق قيمة مستدامة طويلة الأجل لمساهمينا، إلى جانب مواصلة دعم مسيرة التطور في القطاعين الصناعي وقطاع الطاقة في دولة قطر.

لمزيد من التفاصيل حول الشركة يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة <https://almahharholding.com> أو التواصل مع قسم علاقات المستثمرين عبر البريد الإلكتروني: investorrelations@almahharholding.com

معلومات مهمة

تم إعداد هذا البيان الصحفي من قبل شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق). ("الشركة") لأغراض إعلامية فقط. لا يشكل هذا البيان الصحفي عرضاً أو دعوةً أو التماساً لأي عرض للاكتتاب أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى أو توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى. لا يقصد من هذا البيان الصحفي الاعتماد عليه كأساس لقرار الاستثمار، وهو ليس كاملاً ولا ينفي افتراض أنه مكتمل. يتم توفيره لأغراض المعلومات فقط.

في حين أن المعلومات الواردة في هذا المستند قد تم نشرها بحسن نية، فإن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو إقرارات أو تعهدات أو كفارات أو أي تأكيدات أخرى (صرحية أو ضمنية) فيما يتعلق بدقة أو اكتمال هذه المعلومات. لا تتحمل الشركة والشركات التابعة لها وأي من مدیريها أو مسؤوليها أو شركائهما أو أعضائهما أو موظفها أو وكلائها أو مستشارها أي التزام أو مسؤولية ولا تدين بأي واجب رعاية لأي عواقب لأي شخص يتصرف بالاعتماد على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو لأي قرار يستند إليه. لا تتعهد الشركة بتوفير الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تتحدى هذا البيان الصحفي أو تصحّح أي أخطاء قد تصبح واضحة.

تستند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي ليست حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقدیرات والتوقعات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر معروفة وغير معروفة، وشكوك وعوامل أخرى، ولا ينفي الاعتماد عليها. بالإضافة إلى ذلك، يحتوي هذا البيان الصحفي على "بيانات تطلعية". قد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة مادياً عن تلك المنعكسة أو المتواخدة في هذه البيانات التطلعية.

لم يتم تقديم هذا البيان الصحفي إلى، أو الموافقة عليه من قبل، هيئة تنظيم الأوراق المالية في قطر أو أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.

Press Release



Al Mahhar Holding announces FY 2025 financial results

Revenue: QAR 924.6 million, an increase of c. 16% from QAR 800.4 million in FY 2024

Net profit: QAR 47.3 million, up c. 34% from QAR 35.2 million in FY 2024

Net profit margin: 5.1% in FY 2025

Net profit to equity holders: QAR 47.1 million, up c. 24% from QAR 38.1 million in FY 2024

Earnings per share: QAR 0.23, up 28% from QAR 0.18 in FY 2024, reflecting increased shareholder value

Doha, Qatar, 12 February 2026 – Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (“**Al Mahhar**” or the “**Company**”), one of the leading services and specialized products providers to the energy and infrastructure sectors in the State of Qatar, announced its financial results for the financial year which ended 31 December 2025 (FY 2025).

Al Mahhar generated QAR 924.6 million in revenue in 2025, up 15.5% from the previous year, supported by strong performance across its key business segments. Equipment and spare sales remained the main contributor, representing 80.3% of total revenue, followed by service income at 13.8% and equipment rental at 5.9%. The Energy segment, led by Petrotec and its subsidiaries, contributed around 85.1% of total revenue, while the Infrastructure segment—including Q-FAB, Koop Water Management, Al Mahhar Kuwait, and European Equipment Co.—made up 14.9%. The increase in infrastructure revenue highlights the Company’s continued emphasis on energy-focused infrastructure projects while reducing reliance on broader civil construction activities.

Net profit for 2025 reached QAR 47.3 million, marking a 34.3% increase from QAR 35.2 million in 2024. The net profit margin improved to 5.1% from 4.4% in the prior year, supported by operational efficiencies and disciplined cost management. Net profit attributable to equity holders rose 23.6% to QAR 47.1 million, driven mainly by higher equipment and spares sales and strong contributions from both energy and infrastructure segment subsidiaries, alongside the increase of other income.

The Company remains in a strong financial position, with total assets rising to QAR 651.9 million as of 31 December 2025, up from QAR 630.5 million as of 31 December 2024. Despite the overall increase, trade and other receivables decreased to QAR 234.9 million from QAR 282.0 million, reflecting disciplined cash collection. Additionally, cash and short-term deposits grew to QAR 103.1 million as of 31 December 2025, supporting continued financial flexibility. Total liabilities increased to QAR 280.0 million, primarily due to higher trade payables and other liabilities, underpinned by favorable supplier and vendor arrangements.

In 2025, Al Mahhar completed two strategic transactions to further strengthen its industrial services platform. Through its subsidiary Petrotec, the Company acquired a 90% stake in Gulf Automation System W.L.L., a specialist in industrial automation and control systems, enhancing its system integration capabilities and supporting its broader strategy in the oil & gas and infrastructure sectors. Concurrently, the Company’s wholly owned subsidiary QFAB finalized the acquisition of the remaining 49% stake in European Equipment Company W.L.L., bringing its ownership to 100%. This move advances the Company’s objectives of consolidating full control, streamlining the group structure, and improving operational alignment across its equipment distribution

activities. Such developments highlight Al Mahhar's ongoing focus on executing its strategic priorities and expanding its presence in high-value segments of Qatar's industrial landscape. Additionally, in December 2025, the Board of Directors announced the approval regarding the potential sale of the Company's stake in Al Mahhar Al Kuwaitiya for Light Heavy Equipment Machines Co. W.L.L. ("AMK"), which follows the Company's reorganization of certain aspects of its operations in the State of Kuwait, pursuant to which operating activities previously conducted through AMK have been consolidated under Petrotec Kuwait, which serves as one of the Company's operating platforms in the Kuwait market. As a result, once the transaction is completed, AMK will no longer carry operating activities, and the contemplated transaction is limited in scope.

Al Mahhar's Chairman, Mr. Fahad Al Fardan commented: "Our full year 2025 results reflect the strength of our operating platform and the consistent execution of our long-term strategy. Over the course of the year, sustained activity across Qatar's energy and industrial sectors supported steady demand for our specialized solutions and services, contributing to a solid overall performance. During 2025, we focused on enhancing operational efficiency and integrating our recent strategic acquisitions, further strengthening alignment across our subsidiaries and reinforcing our market positioning. These initiatives have expanded our capabilities and supported improved coordination across Al Mahhar Holding and its subsidiaries. As we look ahead to 2026, we do so with a disciplined approach and a clear strategic focus. We remain committed to operational excellence, prudent capital allocation, and delivering sustainable long-term value to our shareholders, while continuing to support Qatar's evolving industrial and energy landscape."

For further information and respective details on Al Mahhar, please visit <https://almahharholding.com/> or contact investor relations at investorrelations@almahharholding.com.

Important information

This press release has been prepared by Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to or approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

Press Release end.